

No. M.K. 30103
Dated: 23/6/2010

To: All State Companies

Subject: Engineering Services

We attached ALROOK Co. letter no. RK/54 dated 22/5/201 to be consider and cooperate whenever you need in accordance to the official regulations.

Enclosure

- ALROOK a.m. letter

Mohamed Abdullah Mohamed
Deputy for Minister
The states companies affairs

Copy to:-

- ALROOK Co., your letter no. RK/54 dated 23/5/2010.
- Engineering Industry Sector.
- Chemical Industry Sector.
- Nutrition Industry Sector.
- Construction Industry Sector.
- Utilizing Industry Sector.
- Textile Industry Sector.
- The Secretary

No.: RK-54

Dated 23/5/2010

**To: Ministry of Industry and Minerals
H.E. / Deputy the Minister / the Corporate Affairs
Mr. Moahmed Abadulla**

Subject: Engineering Services

Dear Sir,

ALROOK CO. are pleased to confirm it's willingness to support the state companies plans to develop and upgrading the engineering staff.

In accordance to our letter no. RK/36 dated 28/2/2009 and RK/69 dated 29/3/2009, We are pleased to inform your Excellency that we managed to conduct training programs to member of the state companies staff (SIDCCO, HESSCO, NFC) whom got the inspection certificate / level II in accordance to code and standards ASNT SNT-TC-1A in cooperation with our partners ATG / Czech Republic (www.atg.cz), We also managed previously with the same activities with Ministry of Oil (MOO).

We submitted all the training programs details to the General Directorate for training as per our letter no. RK/37 dated 28/2/2009 and RK/113 dated 4/5/2009 in addition to many other correspondences.

We asking your Excellency consideration and understanding to support our company position to serve your ministry state companies with our services in:-

1. Inspection activities: in cooperation with our partners ATG / CZ to conduct:-
 - NDT / DT inspection tests.
 - Training programs in inspection service sector (RT, UT, PT, VT, MT, ET, Boiler and Pressure Vessel, Welding) to get inspection certificate level II in according to ASNT SNT-TC-1A.
2. Training program: different aspects HSE/MS, ISO9001/2008 in cooperation with our partners TTE / UK (www.tte.co.uk).

Looking forward with best regards.

ALROOK Co. Ltd for Engineering Services

Copy to:-

- Inspection Engineering Dept.
- Training & Qualification Dept.
- ISO Dept.



شركة الرخ للخدمات الهندسية المحدودة

فحص هندسي و فحوصات اتلافية ولا اتلافية واستشارات هندسية

AL-ROOK Co. Ltd for Engineering Services

Inspection, Destructive & Non Destructive Testing & Engineering Consultancies

REPUBLIC OF IRAQ
Ministry of Industry
and Minerals
Deputy minister for state
companies affairs

بسم الله الرحمن الرحيم



جمهورية العراق
وزارة الصناعة والمعادن

مكتب الوكيل لشؤون الشركات

العدد /م.ك ٢٠١٠/٦/٢٢
التاريخ /٢٠١٠/٦/٢٢

الى / الشركات العامة التابعة للوزارة ...

م / خدمات فحص هندسي

نرافق طيا صورة كتاب شركة الرخ للخدمات الهندسية المحدودة RK-54 في ٢٠١٠/٥/٢٢ .
يرجى الاطلاع والاستفادة عند الحاجة اصوليا وحسب الضوابط .

مع التقدير ...

المرفات /

- صورة كتاب

محمد عبدالله محمد
وكيل الوزارة لشؤون الشركات
٢٠١٠/٦/٢٢

نسخة منه الى /

- شركة الرخ للخدمات الهندسية المحدودة - كتابكم العدد RK-54 في ٢٠١٠/٥/٢٢ .
- قطاع الصناعات الهندسية
- قطاع الصناعات الكيماوية
- قطاع الصناعات الغذائية
- قطاع الصناعات الانشائية
- قطاع الخدمات الصناعية
- قطاع الصناعات النسيجية
- المكتب / مع الاوثيات

Tel: (8162006) (40) Line
Telex ()
cable : { }
P.O.Box : { 5815 }
Fax NO. { }
E-Mail (see@industry.gov.iq)

العنوان : باب الشرفى - شارع التضال - قرب ساحة الطيران
بغداد : (٨١٦٢٠٠٦) ب (٤٠) خط
تلكس : { }
العنوان البري : { }
ص . ب : (٥٨١٥)
فانكس :
البريد الالكتروني : (See@industry.gov.iq)



شركة الرخ للخدمات الهندسية المحدودة

فحص هندسي و فحوصات اتلافية ولا اتلافية واستشارات هندسية

AL-ROOK Co. Ltd for Engineering Services

Inspection, Destructive & Non Destructive Testing & Engineering Consultancies

العدد: RK-54

التاريخ: 2010/5/22

وزارة الصناعة و المعادن اهتمام السيد وكيل الوزارة لشؤون الشركات المحترم الأستاذ محمد عبد الله المحترم

م / خدمات فحص هندسي

تحية و تقدير
يسر شركة الرخ أن تؤكد حرصها و مصداقيتها في دعم خطط شركات وزارتك الموقرة لتطوير أداء وكفاءة منتسبيها من مهندسي الفحص الهندسي و تطبيقا لما ورد بكتبتنا السابقة RK-36 في 2009/2/28 و RK-69 في 2009/3/29 فقد تم بنجاح انجازنا للدورات التدريبية التخصصية لتحويل عدد من مهندسي شركاتكم العامة الموقرة (المعدات الهندسية الثقيلة، التصاميم و الاستشارات الصناعية، الشركة العامة لصناعة الأسمدة الشمالية) لحصولهم على شهادة فاحص هندسي / Level II (المستوى الثاني) ووفق الاشتراطات و المواصفات العالمية ASNT-SNT-TC-1A وذلك بالتعاون مع حليفنا شركة ATG الجيكية و التي سبق لنا معا انجازنا تدريب عدد من كوادر وزارة النفط (بموجب المرفق).

علما بان شركتنا قدمت كافة تفاصيل البرامج التدريبية إلى المديرية العامة للتدريب و التأهيل بموجب كتابنا المرقم RK-37 في 2009/2/28 و العديد من المراسلات اللاحقة وكذلك دائرة التطوير و التخطيط الصناعي بموجب كتابنا المرقم RK-38 في 2009/2/28 و كتابنا RK-113 في 2009/5/4 و العديد من المراسلات اللاحقة و إضافة إلى المراسلات مع العديد من الشركات الموقرة .

راجين تفهمكم و اهتمامكم في دعم موقف شركتنا لان نضع خدماتنا تحت تصرف الشركات العامة الموقرة في مجالات

1. الفحص الهندسي / من خلال تنفيذ أعمال الفحص الهندسي ألموقعي من قبل مهندسي شركتنا و باستخدام المعدات و الأجهزة التي تتوفر لدينا.
2. الدورات التدريبية التخصصية للحصول على شهادة فاحص هندسي مخول (المستوى الثاني) من خلال الدورات التخصصية وبموجب الاشتراطات العالمية (ASNT-SNT-TC-1A) في مختلف الفحوصات
3. (API-650. IW1, RT, MT, UT, VT, PT, ET) بالتعاون مع حليفنا شركة ATG الجيكية (www.atgtesting.com).
4. الدورات التخصصية في مجال HSE-MS , ISO9001/2008 و بالتعاون مع حليفنا شركة TTE في مجال الدورات التدريبية (www.tte.co.uk).



تقبلوا كل الاحترام و التقدير.....

شركة الرخ للخدمات الهندسية المحدودة

نسخة منه :-

- قسم الفحص الهندسي / للعلم مع التقدير
- قسم التدريب / للمتابعة مع التقدير
- قسم الجودة / مع الأوليات / مع التقدير

Karrada, Baghdad – Iraq

Web-site: www.al-rook.com

E-Mail: info@al-rook.com, QMS@al-rook.com,

training@al-rook.com, inspection@al-rook.com

Phone: 7762902